
 

 

Tack för din fråga Oskar Knutsson 

 

Vi kan inte svara för din inledande analys över hur höra tankar och korrupt region Jämtland 
Härjedalen var i början av 2000 talet då vi kom in i landstinget först 2014. Men självklart har vi 
förstått att man haft en bild av sig själv att vara duktiga trots att det gått snett i alla fall med 
ekonomin. 

Din fråga är lite svår att greppa men för att regionfullmäktige skulle kunna bli en tillgång för region 
Jämtland Härjedalen så skulle ju majoriteten av ledamöterna behöva besättas av 
Sverigedemokraterna. 

Vi tror att du liksom vi vill att region JH ska vara en attraktiv arbetsgivare där personalen trivs och där 
man har bra arbetsvillkor. För att personalen ska trivas och stanna på sin arbetsplats så är det många 
parametrar som ska passa in, arbetstid, löner och trivsel är några av dem.  

För att få arbetstiderna att passa så anser vi att personalen är nyckeln till att lösa de problem som 
finns. Ett första steg för att komma bort från många helgpass är att man inventerar hos befintlig 
personal om det finns folk som enbart vill arbeta helg och då få ersättning för det. T ex att man 
jobbar två tolvtimmarspass med efterföljande ledig vecka och att man då har full lön plus något 
tillägg för det.  

 

Ronny Karlsson SD 


